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Beste leden van de agendacommissie, 
 
Voor de invulling van de commissie agenda's zijn er nu de nodige vragen. 
De commissie agenda's zijn nog niet volledig gevuld. Het is mogelijk om de commissies Welzijn en Algemene 
Zaken beiden op dinsdagavond te houden. Hier is te meer ruimte voor, omdat het onderwerp op de agenda 
(alcoholpreventie) ook de nodige overlap kent. 
 
Aan u leg ik graag een vraag voor met betrekking tot het introductieprogramma. 
Hier is de keus te maken om de agenda's in de betreffende commissies aan te vullen met presentaties / 
trainingen etcetera over onderwerpen die deze commissie aangaan. 
Voordeel kan zijn dat training wordt opgepakt aan de hand van concrete onderwerpen (bijvoorbeeld in de 
komende commissie Ruimte over bestemmingsplanmethodiek) waardoor het voor iedereen in de commissie 
praktisch en direct toepasbaar is. 
Anderzijds: door het onderwerp van de commissie te maken is het openbaar, kan het in conflict komen met 
belangen van aanwezigen (bijvoorbeeld insprekers). Ook bestaat de kans dat een deel van de overige raadsleden 
(geen lid van die commissie) de informatie missen.   
Door commissies samen te voegen kan er een extra avond worden vrijgespeeld die wordt ingevuld voor 
introductie. 
 
Aan u de keus hoe u uw werkwijze wilt invullen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Berry van 't Westeinde 
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Bijgaand een verzoek van de GGD om een plaats in het introductieprogramma. Er zijn op dit moment heel veel 
instellingen die vragen om ruimte. Vrijwel al deze verzoeken zijn ook legitiem. Er is veel te vertellen, er gebeurt 
veel en de raad moet zich in onderwerpen verdiepen.  
Om te voorkomen dat de raad door de bomen straks het bos niet meer ziet, moeten er wel keuzes worden 
gemaakt. 
 
Het is daarom van belang dat de raad thema's benoemt die prioriteit hebben (de strategische agenda).  
Deze onderwerpen gaan voor. Rond deze thema's worden (in afstemming met de agendacommissie) 
bijeenkomsten, werkbezoeken etc. gepland.  
 
De overige onderwerpen worden ieder op hun merites beoordeeld. Op verzoeken wordt in principe alleen 
ingegaan wanneer daar behoefte aan is en gekoppeld aan een concreet agendapunt in de commissie, of als 
extra punt in de commissie als er binnen de reguliere agenda ruimte over is. 
De agendacommissie heeft hierover het laatste woord.  
 
Van: Kessel, René van GGD 
Onderwerp: verzoek om plaats in introductieprogramma gemeenteraad 
  

Geachte griffiers, 

  

Volgend jaar treden, na de verkiezingen, de nieuwe gemeenteraden aan. Ongetwijfeld verzorgt u 

voor die nieuwe raadsleden een introductieprogramma. Ik zou het fijn vinden als de GGD Hart voor 

Brabant daar op de een of andere manier een plaats zou krijgen. 

  

Door de transities krijgen gemeenten een steeds belangrijker plaats als het gaat om het (inrichten 

van het) sociale domein. Raden zullen bij deze nieuwe taken zeker ook kijken naar de plaats van 

gemeenschappelijke regelingen daarin en de sturing op die regelingen.  

Ons bestuur (uw wethouders) vindt het daarom ook belangrijk dat de GGD een goed contact 

onderhoudt met de raden. De introductiebijeenkomst kan daarvoor een geschikt eerste moment 

zijn: we sturen gemeenten vaak info, maar we merken dat een persoonlijker contact toch dé 

manier is om te informeren en communiceren. 

  

Wilt u ons op de hoogte houden van uw introductieprogramma en ons laten weten wat wij daarin 

kunnen betekenen? 

  

Met vriendelijke groet, 

 

René van Kessel 

directiesecretaris 
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